
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2009 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 532/2009 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του  6ου θέματος «Επί εισηγήσεως Δ.Ε. 
για κυκλοφοριακές ρυθμίσεις». 

 
       Σήμερα 21 Σεπτεμβρίου του έτους 2009 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-9-2009 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτριος, Ε. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Διαμαντής. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2009 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2009 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 532/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτρος, Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. 
Τσιαμήτρος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2009 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 536/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2009 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. 
Δελαβερίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2009 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. 
Τσιαμήτρος, Α. Παπαστεργίου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2009 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. 
Τσιαμήτρος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 550/2009 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. 
Μωυσιάδης. 

23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 27ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-7-2010 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι στη συνεδρίαση του Δ.Σ. στις 6-7-2009 και στο 14ο θέμα 
της ημερήσιας διάταξης «Επί εισηγήσεως Δ.Ε. για κυκλοφοριακές ρυθμίσεις» 
συζητήθηκαν μεταξύ άλλων τα αιτήματα α) της διεύθυνσης του ξενοδοχείου 
«ΒΕΡΟΗ» για αμφιδρόμηση της οδού 10ης Μεραρχίας από την οδό Μητροπόλεως 
έως την οδό Κεντρικής γιατί σύμφωνα με τη μελέτη που έγινε για την πλατεία 
Ωρολογίου εκεί προβλέπεται να μεταφερθεί η πιάτσα ΤΑΧΙ και β) του 10ου 
Δημοτικού Σχολείου για  τοποθέτηση πινακίδας Ρ-40 που απαγορεύει τη στάση και 
τη στάθμευση (πλην οχημάτων εκπαιδευτικών), στην εσοχή που υπάρχει στο 10ο 
Δημοτικό Σχολείο, διότι δεν είναι δυνατή η αστυνόμευση του μέτρου. 

Επί των παραπάνω αιτημάτων, και των αντίστοιχων εισηγήσεων της Δ.Ε., δεν 
ελήφθη απόφαση του Δ.Σ. διότι προέκυψε η απαιτούμενη πλειοψηφία από τις 
ψηφοφορίες, αφού απαιτούνται 14 θετικές ψήφοι, βάσει της διάταξης του άρθρου 79 
παράγραφος 2 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), σύμφωνα με την οποία οι κανονιστικές 
αποφάσεις λαμβάνονται από το Δ.Σ. με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού 
αριθμού των μελών του. 

Για τους παραπάνω λόγους εισάγονται εκ νέου τα παραπάνω θέματα στο Δ.Σ. 
προκειμένου να αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Μαυροκεφαλίδης: Προτείνω την οικονομική ενίσχυση του συλλόγου με το 
ποσό των € 500,00. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-7-2010 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 201/20-5-2010 έγγραφο Συλλόγου Οικογένειας και Φίλων του 
Θεραπευτικού Προγράμματος ΚΕΘΕΑ «Ιθάκη» (π. Θες/νίκης). 
3.- Την πρόταση του αντιδημάρχου Ν. Μαυροκεφαλίδη. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2010 και στον Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους & Σωματεία» υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 202 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Οικογένειας και Φίλων 
του Θεραπευτικού Προγράμματος ΚΕΘΕΑ «Ιθάκη», με το ποσό των € 500,00.  
 Β) Ψηφίζει ποσό € 500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους & Σωματεία» του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2010 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 
 
 
 


